

STYREMØTE 18. mai KL. 19.00-20.30 DIGITALT (Teams)

Tilstede: Pia, Liv, Jeanette, Amanda, Mikkel og Anita (referent). Forfall: Tine og Thale.

1. Status stevner framover – behov for å diskutere endringer i terminlista?

Thale og Jeanette tar en mailrunde i styret dersom det kommer spørsmål om terminlisten som bør diskuteres.

2. Godkjenning av lokal Koronasmittevernplan sammen med propp. Hvor legger vi lista? Hva er et godt eksempel på en lokal plan i OARK? Anita innledet diskusjonen.

Bred diskusjon om hva OARK sin rolle skal være og hvor lista for en «godkjent» plan bør ligge.

<https://www.rytter.no/wp-content/uploads/koronavettregler-stevner-1.pdf>

Her står det:

«De som godkjenner stevneinvitasjoner, må sørge for at den ansvarlige arrangøren har stevneplanleggingen på plass før de godkjenner. De som skal godkjenne stevne skal motta dette på mail fra ansvarlig arrangør før stevnet godkjennes i HorsePro.»

Anita følger opp overfor NRyF og øvrige kretser. Mest mulig lik praksis for planlegging av D-stevner bør etterstrebes.

Det må skilles på Smittevernplan, Koronaplan og beredskapsplan.

3. Oppsummering av møtet med ungdomsrepresentantene og aktivitet for større synlighet v/Liv og Thale

Ny giv og tekniske problemer løst. God oppfølging!

4. Lovnorm – behandles og vedtas på årsmøtet 2021.

Lovnormen sendes NRyF – og legges deretter ut på OARK-hjemmeside.

Lovnormen tas opp i styret til høsten for ny gjennomgang og forberedelser til årsmøtet 2021.

5. Styremedlemmenes roller - innspill til felles dokument. Gjennomgang og diskusjon i styremøte senere.

6. Eventuelt

Mikkel følger opp vedr. kjørestevner og gjeldende restriksjoner.

Neste møte er fysisk – men uten Liv. Tar møtet ute hos en klubb? Meld inn saker

- Evaluering av stevneavviklingen siden oppstart i mai
- Oppdatering av Koronaplan-sjekkliste?
- Saker til neste møte 15. juni: Årsmøte og klubbledersamling – når og hvor?